

Wir laden alle Studierenden der Universität Bayreuth herzlich zur

“lecture series” (Ringvorlesung)

des Studiengangs Global Food, Nutrition and Health (GFNH)
der Fakultät 7 (Lebenswissenschaften) ein.

Die Veranstaltung bietet einen vertiefenden, interdisziplinären und vielschichtigen Einblick in die Bereiche Ernährung und Gesundheit in einem globalen Kontext.

Es sprechen Professor*innen der Universität Bayreuth sowie externe Wissenschaftler*innen und Praktiker*innen aus verschiedenen Bereichen im Rahmen von Global Food, Nutrition and Health (GFNH). Die Expert*innen berichten aus medizinischer, politischer, sozialer und ökonomischer Sicht über ihre täglichen Erfahrungen und Projekte in Unternehmen, staatlichen Institutionen sowie Nichtregierungsorganisationen.

Die Studierenden haben die Möglichkeit, diese facettenreichen Einblicke oder Forschungsbereiche mit jedem Referenten zu reflektieren.

Ziel ist die vertiefende Diskussion aktueller Probleme und Fragestellungen aus unterschiedlichen Perspektiven.

Sollten Sie Interesse daran haben, unsere Veranstaltung zu besuchen, so können Sie sich unter folgendem Link ganz einfach einwählen.

<https://uni-bayreuth.zoom.us/j/67542276828?pwd=WXNTNUI4K0JsK0EwVVFNemxyREJzd09>

Sollten Sie an einer Veranstaltung Interesse haben, die Live in Kulmbach stattfinden, melden Sie sich gerne bei stefanie.forkel@uni-bayreuth.de.

We cordially invite all students of the University of Bayreuth to the

"lecture series" (lecture series)

of the study programme Global Food, Nutrition and Health (GFNH)
of the Faculty 7 (Life Sciences).

The event offers an in-depth, interdisciplinary and multi-layered insight into the fields of nutrition and health in a global context.

Professors from the University of Bayreuth as well as external scientists and practitioners from various fields within the framework of Global Food, Nutrition and Health (GFNH) will speak. The experts report from a medical, political, social and economic perspective on their daily experiences and projects in companies, state institutions and non-governmental organisations. The students have the opportunity to reflect on these multifaceted insights or research areas with each speaker.

The aim is to discuss current problems and issues in depth from different perspectives.



If you are interested in attending our event, you can easily dial in at the following link.

<https://uni-bayreuth.zoom.us/j/67542276828?pwd=WXNTNUI4K0JsK0EwVVFNemxyREJzdz09>

If you are interested in attending an event that will be held live in Kulmbach, please contact stefanie.forkel@uni-bayreuth.de.

Date	Time	Lecture	Place	Lecturer
Okt. 21, 2021	4 pm – 6 pm	Introduction	Online	Prof. Dr. mult. Nagel
Nov. 4, 2021	4 pm – 6 pm	Why we eat what we eat?	Online	Dr. Gudrun Sproesser
Nov. 18, 2021	4 pm – 6 pm	From a global to a local perspective: The United Nations approach to help eradicate hunger in Zimbabwe	Online	Marika Guderian
Dez. 2, 2021	4 pm – 6 pm	Agricultural systems of the future	At site (Mönchshof)	Prof. Dr. Baldermann
Dez. 9.	4 pm – 6 pm	Agricultural and environmental projects and micro-finance projects	Online	Margaret Nakato
Dez. 16, 2021	4 pm – 6 pm	Procurement, processing and distribution of raw materials using the example of a regional company	At site (Mönchshof)	Dr. Martens
Jan. 13. 2022	4 pm – 6 pm	Planetary Health	Online	Prof. Dr. Beißel
Jan. 20. 2022	4 pm – 6 pm	Disaster management water, hygiene and sanitation	Online	arche noVa
Jan. 27, 2022	4 pm – 6 pm	Hidden Hunger	Online	Prof. Dr. Biesalski
Feb. 3, 2022	4 pm – 6 pm	Policy systems and approaches for healthy and sustainable diets	Online	Dr. von Philipsborn
Feb. 10, 2022	4 pm – 6 pm	Closing discussion	Online	Prof. Dr. mult. Nagel